
Notat fra
MEDLEMS-/TEMAMØTE I NORDRE FOLLO ARBEIDERPARTI

onsdag 5. juni kl.17.30 – 18.30 i Grendesenteret på Vevelstadåsen, Langhus.
Deretter valgkampaksjon på Vevelstadåsen.

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------
11deltakere.

Kommunepartileder Arild Burud ønska velkommen.

Saksliste:

Sak 1 Åpning ved partileder Arild Burud.

Sak 2 Godkjenning av møteinnkalling.
Utsatt.

Sak 3 Godkjenning av notat fra medlemsmøtet 21. mars og 25. april.  
Utsatt.

Sak 4 Hvordan jobber vi med helse- og sosialsaker.

Tuva Moflag, storingsrepresentant, medlem av Helse- og omsorgskomiteen, ga en interessant 
og nyttig orientering om aktuelle, overordna helsesaker, slik vi i Ap ser det:

Sykehussituasjonen:

- Aker sykehus bør opprustes fordi A-hus er sprengt, og plasser frigjøres.(A-hus er   blant de
sykehusene i Europa med kortest liggetid). 

- Deretter bør sykehuskapasiteten i hovedstadsområdet utbygges trinnvis.

- Ved eventuelt ytterligere behov, bør nytt sykehus bygges i Follo / Nordre Follo. 

Store saker i Helsekomiteen på Stortinget:

- Abortloven. Tas opp 13. juni. For første gang på 40 år skal Stortinget stemme over et 
forslag som medfører innstramming i abortloven.

- Medisinmangel. Forslag om økt produksjon i Norge og større lagre.

- Helseforetaksmodellen. Sp vil avvikle modellen. Aps landsmøte vedtok å opprettholde 
modellen. Det er nå ikke tid for flere «reformer». Hovedutfordringa er ikke modellen, men 
for dårlig finansiering. Dessuten bør statsråden utøve en klarere, overordna politisk styring 
av helseforetakene.

- «Tillitsmodellen» i Østensjø bydel i Oslo ser ut til å fungere bra. Selvstyrte, tverrfaglige 
team med vedtaksmyndighet har ansvar for et begrensa antall personer.

https://no.wikipedia.org/wiki/Helse-_og_omsorgskomiteen


- Eldre: Stikkord: MAT: Mat, Aktivitet og Trivsel.

Håkon A. Heløe, levekårsutvalget i Oppegård.

Har vært og er en utfordring å være i opposisjon i Oppegård. Få saker i utvalget gjør det 
vanskelig å markere seg.

Han pekte på noen utfordringer, som trolig flere kommuner har:

- Stadig sykere pasienter skrives ut fra sykehusene og spesialisthelsetjenesten, 
inklusive psykiatrien. Skaper økt press og utfordringer for kommunene.

- Vanskelig å rekruttere tilstrekkelig antall sykepleiere. Flere ubesatte stillinger på 
sykehjemmene. Vi må videreutvikle arbeidgsgiverstrategien. Tilbud om 
kompetanseutvikling er et viktig virkemiddel for å bedre tilbudet til pasientene, og 
som et viktig middel for å rekruttere, videreutvikle og beholde ansatte.

Deretter noen oppklarende spørsmål. (Det ble ikke satt av tid til debatt, denne gangen, 
grunnet den etterfølgende valgkampaksjonen).

Deretter: Valgkampaksjon på Vevelstadåsen.

Siden vi var såpass få, bestemte vi oss for å ha løpeseddelutdeling i postkassene 
istedenfor dør til dør - aksjon. 

Aktuelle arrangementer fram mot sommerferien

Onsdag 12. juni 2019: Husbesøk på Oppegård - Kolbotn

Torsdag 13. juni kl. 17.30 medlemsmøte med sommeravslutning hos Eva Rogneflåten, Oscar 
Borgs vei 4 på Vassbonn, Kolbotn.

Lørdag 15. juni 2019: Stands på:
Oppegård – Kolbotn
Bøleråsen- Langhus
Skiområdet

Tirsdag 18. juni 2019
Medlemsmøte: Nordre Follo kommune som miljø- og klimavennlig kommune. 
Kommunestyresalen, Oppegård rådhus på Kolbotn.

Onsdag 19. juni 2019
Husbesøk i Ski.

For Arild Burud
leder i Nordre Follo Arbeiderparti

Kjell-Arne Ekeberg
sekretær.


